
Kateřina Ficková 
 

Jsem studentkou prvního ročníku na bakalářském oboru Fyzika. 
Před rokem jsem dělala středoškolskou odbornou činnost na 
katedře Fyziky kondenzovaných látek a do budoucna bych se ráda 
věnovala experimentální fyzice. Malých i nemalých problémů jsem 
si během těchto prvních měsíců všimla a tak bych se ráda zasadila o 
jejich minimalizaci.   

 

 

Volebnı́ sliby: 
Hygienické potřeby 
Ráda bych se zasadila o to, aby na všude na MFF UK byli na toaletách hygienické košíčky, které by byly 
pravidelně doplňovány. Později by se k nim dodala i dezinfekce.   

Spory s vyučujı́cı́mi zas a znovu 
Tohle téma se řeší každým rokem a snaží se ho řešit každý člen SKASu, ale jakožto mladý student mám čerstvé 
zkušenosti s tím, že ještě co dolaďovat a dále na toto téma apelovat. S tím se pojí i přístup ke studentům se 
speciálními potřebami. Specificky bych se ráda zaměřila na to, jak starší vyučující nerespektují kompenzace, na 
které tito studenti mají nárok. 

Praktika – ano… 
Tradičně načnu téma praktik, jelikož i přes několik snah to potřebuje úpravu. Studenti mají povinnost 
praktikum vypracovat od čtrnácti dnů nebo do dalšího měření, přičemž za nesplnění mají značné problémy. 
Vyučující mají deadline čtrnácti dnů, ale u nich to není tak kritické a tak se protokoly často studentovi vracejí 
až po měsíci. Tohle by chtělo změnu, za kterou bych zasadila.  

Kuchyňka 
Problém, který řeší pouze studenti navštěvující areál Troju. Autobusová zastávka Kuchyňka je už dlouhou dobu 
posunutá a když je snaha o doběhnutí začátku přednášky bylo by hezké kdyby stála zase tam, kde má.  

Propagace MFF UK 
Matfyz má samozřejmě výbornou pověst, ale každým rokem se propagace spoléhá pouze na to. Na každém dni 
otevřených dveří nebo Gaudeamu spíše na to, že jsme přeci UK a to zaručuje kvalitu. Chtěla bych propagovat 
Matfyz i z jiných stránek.  

Vaše připomı́nky 
SKAS se studentům snaží naslouchat a je k připomínkám od studentů kladně postavený. Já bych ráda tomuto 
bodu ještě trochu přidala a to aktivnějším rozesíláním anonymních anket, ve kterých bude lehčí se ozvat 
s připomínkami a nápady i těmi studenty, kteří se třeba bojí kontaktovat SKAS přímo.  

Pokud máte k čemukoliv dotaz nebo i připomı́nku nebojte se napsat. 
    katerina.fickova.6@gmail.cz 

 


